

# BRAZIL

## Apuã



### Farm Information

**Country:** Brazil  
**Region:** Sul de Minas, Minas Gerais  
**Altitude:** 900 - 1.250 masl.

The favorable climate and landscape, together with artisan production of the drink, have led the Sul de Minas region to become the largest coffee-producing region in Brazil. Added to these factors are dedication at all steps of production, solid infrastructure, and investment in research. With mild temperatures and high elevations, it has nutrient-rich soils and a climate with abundant rainfall in the summer and cold, free of humidity in the winter. The result is the production of unique coffees. The mountains are part of the Sul de Minas regional identity and coffee fields spread through this landscape. In Tupi-Guarani, the term APUÃ means 'mountain.'



### Coffees

**Citric** **Creamy** **Balanced**  
**Caramel** **Almonds** **Fruits**

**Variety:** Mundo Novo, Catuai, Bourbon

**Processing:** Natural

**Grade:** NY 2/3



# BRASILIEN

## Apuã



### Farm Information

**Land:** Brazil  
**Region:** Sul de Minas, Minas Gerais  
**Anbauhöhe:** 900 - 1.250 masl.



Das günstige Klima und die Landschaft sowie die handwerkliche Herstellung des Getränks haben die Region Sul de Minas zum größten Kaffeeanbaugebiet Brasiliens werden lassen. Hinzu kommen das Engagement auf allen Produktionsstufen, eine solide Infrastruktur und Investitionen in die Forschung. Die milden Temperaturen und die Höhenlage sorgen für nährstoffreiche Böden und ein Klima mit reichlich Niederschlägen im Sommer und kalten, feuchtigkeitsfreien Wintern. Das Ergebnis ist die Erzeugung einzigartiger Kaffeesorten. Die Berge sind Teil der regionalen Identität von Sul de Minas Identität, und die Kaffeefelder erstrecken sich über diese Landschaft. In der Sprache Tupi-Guarani bedeutet der Begriff APUÃ „Berg“.

### Kaffees

Zitrisch    Cremig    Ausgewogen

Karamell    Mandeln    Früchte

**Varietäten:** Mundo Novo, Catuai, Bourbon

**Aufbereitung:** Natural

**Grade:** NY 2/3

